
 MOTIONER INKOMNA TILL 2023 ÅRS ÅRSMÖTE 

 •  Abonnemangssystem 

 Jag föreslår att klubben inför ett abbonemnangssystem enligt följande: 
 -  Vardagar kl 9.00-16.00: 80:- per timme (i dagsläget c:a 67% av ordinarie 

 medlemspris) 
 -  Vardagar övriga tider och helger 100:- per timme (i dagsläget 83% av ordinarie 

 medlemspris) 

 Förutsättning för att teckna abonnemang är tecknat medlemsskap i föreningen. 

 Motionär:  PA Norell 

 ÖTS svarar: 
 Styrelsen har flera gånger diskuterat att införa ett abonnemangssystem och också fattat 
 ett beslut att på försök införa ett sådant från och med den 1 september 2023. 
 Styrelsen föreslår att motionen bifalles. 

 •  Ridåsystem 

 Jag föreslår att nuvarande ridåsystem som avskiljer entrén från banan görs om så att 
 det lätt kan dras undan eller dras för enligt resp spelares kynne. 

 Motionär:  PA Norell 

 ÖTS svarar: 
 Redan i dag är det möjligt att dra isär det nya draperiet så mycket att man kan se banan 
 från entrén. Mer än så orkar inte vajrarna med då draperityget är mycket tungt. 
 Styrelsen föreslår att motionen avslås. 

 •  Bollmaskinen 
 Jag föreslår att vi försöker skapa lite ordning och reda kring bollmaskinen. 

 -  Bollmaskinen behöver service: Elevation-knappen trasig och behöver bytas, 2-line 
 funkar inte alls. Random funkar en gång av 9. Spinfunktionen funkar bristfälligt. 
 Vissa av dessa problem kan grunda sig på att de bollar som i dag ligger i 
 maskinen är ett hopplock av gamla gasbollar, gröna bollar etc. 

 -  Alt 1: Byt bollar i maskinen till enhetliga bollar 2 ggr per termin (t.ex kasserade 
 bollar från träningen). 

 -  Alt 2: Förse inte bollmaskinen med bollar överhuvudtaget utan låt respektive 
 användare ta med sig sina egna bollar. 



 Och försök intressera någon medlem i föreningen att ta ansvar för bollmaskinen, 
 bollbyte och service. 

 Motionär:  PA Norell 

 ÖTS svarar: 
 Styrelsen håller med om att bollmaskinens tillförlitlighet lämnar en del i övrigt att önska 
 och den snarast måste ges lämplig översyn och service. Bollar bör också bytas två 
 gånger per termin. 
 Styrelsen föreslår att motionen och dess alternativ 1 bifalles. 

 Friskvårdsprogram 

 Med anledning av att ÖTS har behov av att få igång fler att spela tennis och att få en 
 ökad bokning av ÖTS banor/hallar föreslås att ÖTS tar fram ett friskvårds liknande 
 erbjudande till alla medlemmar. Detta kommer förhoppningsvis att stimulera många 
 medlemmar att förbättra sin hälsa och sin fysiska styrka men också skapa en ökad social 
 gemenskap inom ÖTS. 

 Syftet med erbjudandet är alltså att stimulera medlemmarna till ökad motion/träning och 
 att skapa en ökad samvaro inom klubben. 

 Ett erbjudande skall delges alla medlemmar våren 2023 och gälla under år 2023. 
 Erbjudandet skall delges medlemmarna via hemsida och utskick via email. Programmet 
 kan exempelvis innehålla följande moment eller en kombination av dessa: 

 -    En dag med föreläsningar och praktik /träning av en kunnig tennistränare på 
 svensk elitnivå. Förslagsvis sker detta i Societetshuset eller i Tennishallen. 
 Utfallet skall bli att alla som deltar lägger grunden till ett träningsprogram för 
 att utveckla sitt eget tennisspel och hittar nya tenniskompisar. Detta 
 kompletteras med en gemensam lunch/fika för dialog om tennisträning och 
 tennisaktiviteter i Öregrund. Det kan eventuellt också omfatta 
 padelaktiviteter. 

 -    För nybörjare ingår 4 timmars introduktionsträning. 
 -    Fri bokning av tider inomhus och utomhus under perioderna (med låg bokning 

 av tennisbanor) 
 ●  1 maj – 15 juni 
 ●  15 augusti – 31 september 

 -    X antal fria speltider i tennishall eller utebanor under prioriterade tidsperioder 
 (perioder med hög bokning av banor) 

 -    Fritt deltagande i Dubbeltennis under inom och utomhus säsongen 
 -    Fritt deltagande i klubbmästerskap utomhus 
 -    X antal träningstimmar på gym eller på Friskis&Svettis 
 -    En ÖTS-tröja 
 -    En arbetsdag för att genomföra olika underhållsåtgärder på ÖTS 

 anläggningar/verktyg för att sköta om olika behov. 



 -    En avslutningsdag med uppföljning/utvärdering av träningsprogrammet med 
 den tränare som inledde programmet. Planering för en fortsatt träning under 
 kommande år. 

 Programmet skall vara avgiftsfritt för alla som ansluter sig till programmet. Alla som 
 deltager erbjuds lika mycket tid och support. 

 Kostnaden för programmet är svårt att beräkna men torde ligga mellan 30.000-100.000 
 kr. Om programmet blir lyckat kan en ökad beläggning av banor på sikt medföra nya 
 inkomster vilket medför en återbetalning av utgifterna och ger i slutändan en vinst. ÖTS 
 starka kassa ger också visst utrymme för att göra denna satsning. 

 Även om friskvårdsregler inte är tillämpbara i en ideell förening utan anställda, kan 
 dessa utgöra ett riktmärke för hur ett upplägg enligt ovan organiseras och genomförs. 
 Följande bör därför gälla för upplägget: 

 -  Erbjudandet gäller alla medlemmar 
 -  Erbjudandet är lika för alla oberoende av position och insats 
 -  Erbjudandet utgör inte en kompensation för utfört arbete/insats 
 -  Erbjudandet är avgiftsfritt inom förmånsgränser 
 -  Erbjudandet innehåller sociala moment som stärker gemenskapen i klubben 

 Mervärdet för klubben på längre sikt är att få fler som spelar tennis och deltar i klubbens 
 aktiviteter. Förhoppningsvis skapar programmet ett ökat intresse för tennis och bokning 
 av tennisbanor. 

 Med dessa ramar föreslås att styrelsen utvecklar ett detaljerat program som erbjuds 
 medlemmarna under våren 2023. 

 Motionär:  Göran Hultqvist 

 ÖTS svarar: 
 Styrelsen är imponerad av motionärens engagemang och initiativkraft. Förslaget rimmar 
 i vissa stycken med styrelsens ambitioner att försöka öka året-runt-aktiviteten 
 ytterligare i klubben. “Friskvårdsupplägget” i sin helhet är mycket omfattande och kräver 
 betydande insatser, både personellt och ekonomiskt. Därmed inte sagt att det inte är 
 genomförbart, men att det kräver en intressekartläggning innan nästa steg kan tas. 
 Klubben måste också hitta någon som kan ansvara för programmets genomförande. 

 Styrelsen föreslår årsmötet att fatta beslut om en närmare utredning av 
 motionen och dess ekonomiska och personella konsekvenser innan något 
 beslut kan fattas av styrelsen. 




